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Campdevànol traslladarà la pista de ‘skate’ al cost at 
de la via del tren
17-07-2012 | 16:00

La polèmica pista de "skate".  
MARC SAÑÉ

 

Ruth Espuny L’Ajuntament ha arribat a un acord amb Adif per la cessió dels terrenys durant 20 anys. Tot i que 
les obres no començaran fins després de l'estiu, la pista es retirarà de manera immediata ja que els nivells de 
contaminació acústica la fan il·legal.

Finalment s’ha trobat una solució per la pista de skate de Campdevànol. L’Ajuntament la traslladarà als terrenys del costat de 

l’estació, i d’aquesta manera el soroll dels skaters no molestarà els veïns. 

 

Això es podrà fer gràcies a l’acord que es preveu signar d’aquí a unes setmanes amb Adif, que cedirà aquesta zona per 20 anys. 

L’Ajuntament també ho aprofitarà per fer un aparcament amb una trentena de places per als usuaris de la llar d’infants i de 

l’hospital. 

 

Les obres per instal·lar la pista no començaran fins després de l’estiu, però es retirarà de manera immediata “perquè els nivells de 

contaminació acústica la fan il·legal”, diu l’alcalde, Joan Manso. 

 

La pista es va inaugurar l’any 2009 i al cap de poc temps els veïns del carrer Onze de Setembre (barri de l’Estació) es van queixar 

dels sorolls. 

 

Un informe acústic de Dipsalut ho va avalar i els veïns van amenaçar de portar l’Ajuntament als tribunals. Precisament CiU, quan 
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estava a l’oposició, era un tema que havia defensat posicionant-se a favor dels veïns i demanant el seu trasllat. 

 

Mentrestant i en només dos anys, el paviment de la pista s’ha fet malbé, i fa unes setmanes els mateixos usuaris hi van posar 

ciment. 

 

“Si no hi hem invertit abans és perquè estàvem negociant el seu trasllat amb Adif”, explica Manso, “però tampoc és massa normal 

que en tan poc temps estigui tan malament. Alguna cosa no es va fer bé”. 

 

Amb l’entesa amb Adif, es preveu que a la tardor comencin les obres per traslladar la pista a la zona sud dels terrenys i es faci la 

millora del paviment. Per fer-ho, l’Ajuntament aprofitarà una subvenció de la Diputació de Girona de 25.000 euros. 

 

També es condicionarà la part nord del terreny per fer-hi un aparcament per donar servei a la llar d’infants i l’hospital, “que després 

en una segona fase ho pavimentaríem”. 

 

Finalment, i en el cas que hi hagués finançament, la resta d’espai es convertiria en un parc en una tercera fase de les obres. 

 

Manso va dir que la pista de skate del carrer Onze de Setembre es retirarà immediatament, “bàsicament perquè no és legal i no 

compleix la normativa”, i en el buit que deixi s’hi instal·laran dues cistelles petites “i es convertirà en una minipista de bàsquet”. 
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